
BIZOVIK
Konec leta je tu in to je najpri-

memejši čas za ugotavljanje, kaj
smo naredilj v preteklem letu, kaj bi
moralo biti in kaj naj bo storjeno v
ktu, ki je pied nami.

V krajevni skupnosti Bizovik so si
zadali pred leti nalogo, da morajo
biti pomembnejše ceste asfaltirane
do leta 1973. Vsa ta dela so trajala
več let in danes imajo vse pomemb-
nejše ceste asfaltno prevleko. Sred-
stva je dala občina, precej pa jih je
bilo zbranih tudi s samoprispevkom.
Letošnja dela - ureditev glavnega
križišča tei še nekaterih manjših ne-
asfaltiianih odsekov - so stala prek
18 starih miJijonov in so bila vsa
zbrana s samoprispevkom.KS že lep
čas obljublja ureditev avtobusne
lope na postajališču. Mar bi nekaj
starih desettisočakov res tako obre-
meniio njeno blagajno?

Na zadnjem zboru volivoev ie bilo
omenjeno tudi čiščenje Bizovika.
Sklenjeno je bilo, da bi pri tem so-
delovala mladinska oiganizacjja iz
Bizovika, delo pa bi KS plačala.
Toda do pobude ni prišlo niti s stra-
ni KS niti s strani mladine in ves
odpadni material, ki se nabiia ob
gozdu, je prekiil sneg. In tako bo
ostalo vse do spomladi in tnogoče še
dlje, če . . . #

Mladinski klub je še zmeiom
zapit in videti je, da bo še dolgo
časa. ^

In kaj naj bi bilo novega v letu, ki
piihaja? KS ima v načrtu dokončati
vsa dela pri regulacjji potoka. Če bo
opiavila vsa dela, ki so ostala do
danes, neizvršena, jo čaka kar dosti
^^- MARJAN KRŠMANC


